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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

20. 10. 2022, FK BION – Děkanát FBMI

zápis provedl: Michal Verbovský

začátek zasedání: 19:07

1. Schválení programu schůze

Dvořáková I..:
Uvádí původní program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisů  (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

6. Konflikt na Ukrajině (vede I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

7. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

8. Ekonomické činnosti klubu zaČVUTění: Halloween   (vede: O. Spanilý, typ: hlasování, čas: 10 min)

N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)
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1. Schválení programu zasedání (vede: I.Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5

min.)

Usnesení 2022-10-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do konference

Parlamentu dne 19.10.2022 v 00:38.

- OHP: 10; 10:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: I.Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (Šulc V.):

Na počátku semestru proběhly klasicky infoschůzky. Strahov Open Air dopadlo velmi dobře. Na

02.11. se chystá představenstvo, kde se budou řešit členské příspěvky. Chystají se volby do části

představenstva. A stále nás trápí štěnice. O tom ještě v následujících bodech.

Pod-O-Lee (Tichý Š.):

Proběhla velmi povedená Akce Prvák, spousta nováčků nabrána HR. Nyní jsou v průběhu

poznávačky jednotlivých bloků. Čajovna na Podolí by se mohla stihnout do konce roku. Brzy také

proběhne školení registrátorů a uživatelů televizorů.

Buben

Lysenko D.:

Nic nového, jen ohledně internetů a switchů se bavíme s Pavlem Valachem a postupně ladíme

podrobnosti.

Dvořáková I.:

Otevření by se mělo stihnout do dubna 2023.

Masařka:

Dvořáková I.:

Budou u nich vyhlášeny volby, jelikož jim jaksi předseda odjel na Tchai-wan a zapomněl se zmínit.

Řeší se teď to, aby mohli do voleb aspoň nějak fungovat.
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Sincoolka (Valach P.):

Po tradičním infovečeru se nám podařilo nabrat několik nováčků. Proběhly doplňovací volby do

představenstva. Byla schválena změna členských příspěvků. Plánuje se se setkání aktivních,

beerpong a deskovky.

Orlík (Hemerka F.):

Měli jsme seznamovák. Máme teď hodně zájemců o posilovny, kam jsme pořídili běžící pás.

Dvořáková I.:

Od paní Kniewaldové mám informace, že od Orlíku a Silicon Hillu ji chybí spousta dokladů a vázne

komunikace s vámi, tak to prosím napravte. Jo a od SH potřebuji co nejdříve vyčíslené náklady,

protože mi již hoří provozní náklady.

AVC ČVUT (Petráš V.):

AVC je momentálně v hibernaci. Chystá se stream z Václavského náměstí 17. listopadu, zároveň

budeme u Týdne vědy AV ČR nebo jak se to teď jmenuje, u besed z kina Přítomnost u VŠE.

Dvořáková I.:

Na otázku náboru nováčku se jí dostává odpovědi pouze kroucením hlavou.

eFDrive (Mašinda P.):

UZEL byl super, jen z pohledu organizátorů nás štvalo, že pořád pršelo, to se teď asi 1O nestalo.

Na začátku semestru jsme měli grilovačku, zašli jsme si na pivko, uspořádali PubKvíz. Chystá se

nová klubovna a studovna v budově na Horské na Albertově.

BEST

Fišer V.:

Právě se koná Poznej studenské kluby. Je zvolen nový prezident, jsem to já, ale ještě se řeší moje

členství.

FIT++ (Lysenko D.):

Na začátku semestru jsme pomáhali na fakultě. Chystají se teambuilding hrazené z PR fondu

fakulty. Máme v plánu úpravu stanov, protřídit aktivní a neaktivní členy a upravit členské

příspěvky.
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Klub Čajovna (Kalivoda J.):

Zrovna dneska máme Halloween. Probíhají cestovatelské večery a degustace. Chystají se volby.

+/- FEL (Petrásek V.):

Na začátku semestru proběhl koncert pro prváky a teambuildingový lasergame.

Fakultní klub BION (Vrána M.):

Na začátku semestru u nás proběhla Akce prvák, tradiční Prvák párty, Deskohraní a Filmové

promítání. Zároveň proběhly volby, kde došlo ke změně jen na jednom místě v představenstvu,

nicméně se počítá se zkráceným mandátem, a to do cca dubna 2023. Hodně se teď

představenstvo schází s panem děkanem a proděkanem, kde se řeší kvalita Menzy a podíl na

rekonstrukci společenské místnosti na koleji GDM. Chystá se Setkání studentů s vedením fakulty a

další akce.

Kontrolní komise

Selvek R.:

Potřebujeme členy, tak abychom byli kompletní KK, tak prosím shánějte zájemce!

zaČVUTění (Spanilý O.):

Ladíme předpisy ohledně členství v klubu. Podávají se kandidátky, 30.11. budou volby. Bude

Halloween Párty, nikoli však na Desítce. Chystá se příprava projektu zaČVUTění: Winter edition, ale

pořádně se to rozjede až o volbách.

Křesťanský klub

Králík D.:

Po volbách začínáme najíždět na běžný chod a hledáme členy.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)
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* senátor nepřítomen – info zasláno do konference PAR

4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

Dvořáková I.:

Velmi kladně hodnotím akce na začátku semestru Vítejte na ČVUT bylo super, Akce Prvák

proběhla, jak měla, jen je škoda, že na SOA bylo špatné počasí, jinak SOA bylo super, byly malé

škody.

Pátého listopadu vyhlásím volby na prezidenta SU ČVUT a určím podrobnosti s podáváním

kandidátek a konáním volby.

Upozorňuji také na termín podávání žádostí do FSP od 01. do 11. listopadu.

Po třech letech se konečně bude konat výjezdní zasedání studentských unií ve Zlíně, moc se tam

těšíme. Jinak v prosinci bude Vánoční večírek, který mám pod palcem já

Dále se mnou dohodl prof. Roubík o ukončení spolupráce s klubem SPELEO FBMI.

A moc také prosím o vyčíslení provozních nákladů (hlavně tebe Vláďo), tak aby se do 30.10. mohla

vrátit půjčka Centrály, kdo je nepošle do 30.10. od toho si sama stáhnu peníze z účtu. Stále mám

problémy s cash-flow, jak se čeká na vyčíslení úklidu na Strahově. A zajímavé je také jak BEST

skočil do provozních nákladů tím, jak měl teď spoustu sponzorů.

Výjezdko až na počasí vcelku ušlo. Bylo hrazeno z Fondu projektů, jak byl velký počet účastníků a

velký byl i pronajatý objekt, byly velké náklady, tudíž pro příště doporučuji konat to v menším

počtu, cca 25 až 30 osob.

Petráš V.:

Hele, a jaký je vlastně účel výjezdka? Je vůbec účelné ho pořádat?

Dvořáková I.:

Je to setkání lidí, co mají zájem o SU, svůj rozvoj a rádi se stmelují, takže z tohohle pohledu má

konání výjezdka určitě smysl. Mimochodem – přišly škody za výjezdko. Byly tam poničené židle a

utržený pisoár.

Diskutuje se o tom, jak to bylo s pisoáry.
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5. Schválení zápisů (vede: I.Dvořáková, typ: hlasování, čas:10 min.)

6. Konflikt na Ukrajině (vede I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

7. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

* drobné technické problémy s projektorem (body 5.-7. řešeny současně)

Dvořáková I.:

Asi přeskočíme na Ukrajinu, než se to vyřeší a budeme si moct promítnout zápisy a EČ.

Všichni pokyvují hlavou

Šulc V.:

Je to teď tak, že zůstávání na Strahově, můžou za nimi normálně rodinní příslušníci a na Strahově

by měli zůstat až do dubna. Kvůli tomu všemu nám oproti stavu před uprchlickou krizí chybí cca

250 členů, což jde dost poznat na členských příspěvcích

Dvořáková I.:

Rovnou bychom tedy mohli vyřešit i rámcovou smlouvu.

Všichni pokyvují hlavou

Dvořáková I.:

Byl tedy podepsán dodatek. Pan proděkan Holý teď chce vidět změny v členských příspěvcích, jak

asi všichni víte. Předpokládá se, že v příštím roce bude podepsána Rámcová smlouva v době trvání

5 let nebo na dobu neomezenou.

* drobné technické problémy s projektorem vyřešeny
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Dvořáková I.:

Můžeme tedy přejít k zápisům?

Všichni pokyvují hlavou a na projektoru se objevujíc jednotlivé zápisy, nikdo k nim nemá výhrad.

Usnesení 2022-10-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání zaslané do konference

Parlamentu dne 20.10.2022 v 19:54.

- OHP: 11; 8:0:3→ Usnesení bylo přijato

8. Schválení ekonomické činnosti klubu zaČVUTění: Halloween (vede: O.

Spanilý, typ: hlasování, čas: 10 min)

Spanilý O.:

Vysvětluje koncept a rozpočet akce z dokumentu k Ekonomické činnosti

Měli jsme trošku problémy s původní lokalitou a majitelem, proto si to uděláme sami a bude na to

takhle ekonomická činnost. Také bych velmi rád pozval členy Centrály a zástupce klubů na akci,

rozešleme vám, co nevidět guestlist.

Petráš V.:

Hele, asi máte špatně desetinná čísla, máte to jako „150,00,00“, to se mi nějak nezdá,

Spanilý O.:

A jo, opravíme to, rovnou teda opravíme i ten název místa pořádání.

Opraveno a posláno

Usnesení 2022-10-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu zaČVUTění na

akci Halloween zaslanou do konference Parlamentu dne 20.10.2022 a 20:06.

- OHP: 10; 10:0:0→ Usnesení bylo přijato
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N. Různé (vede: I.Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)

Žádost GALIBI o spolupodepsání petice na podporu LGBT a změny politiky státu:

Dvořáková I.:

Dle mého názoru bych do toho úplně SU ČVUT nezahrnovala.

Valach P. a Tichý Š.:

Souhlasně: Te návrh petice je hodně politický

Petráš V.:

Od dob prezidenta Joža tu je precedens, že se přímo nepřipojujeme, ale dost často se k tomu

vyjadřujeme.

Probíhá debata o ideologických východiscích a jaké stanovisko k tomu přijmout

Dvořáková I.:

K tomuhle bodu RŮZNÉ vlastně ani nemusíme dělat usnesení. Stačí když si to tu takhle

projednáme.

Všichni pokyvují hlavou

Takže se shodneme, ať si to za spolek GALIBI klidně podepíšou. A také se shodneme, že jsme rádi,

že se věnují aktuálnímu dění, ale že se k tomu SU ČVUT nepřipojí?

Všichni pokyvují hlavou

Informace o Studentské unii na FJFI:

Dvořáková I.:

Na FJFI mají nové představenstvo a někdy v listopadu nebo prosinci bude volba rady. Vypadá to na

vzájemné zlepšování vztahů. Navíc jsme jako Centrála pozvání na Všejadernou fúzi.

Spanilý O.:

Potvrzuji, navíc nám letos pomohli i se zpropagováním zaČVUTění
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Závěrečné slovo prezidentky:

Dvořáková I.:

K tomu, co nás čeká, tak se sejdeme na parlamentech na FELu, na Podolí a po novém roce na

Rektorátu. Pravděpodobně bude ještě shromáždění klubů kde se schválí nová podoba členských

příspěvků.

Na výročí Sametové revoluce bude setkání a pokládání věnců na Národní třídě a před Hlávkovo

kolejí, nebudou tam tentokrát vystupovat obskurní politici, takže určitě doražte.

Řeší se teď také drobné úpravy Stanov SU ČVUT, už to chvilku visí v legislativní skupince, a ještě to

řešíme s Robem.

Připomínám podávání kandidátek, až vyhlásím volby na prezidenta SU ČVUT, a inventarizaci.

Opravdu si v tom udělejte pořádek, až evidujete jen věci, které fakticky máte, ne že někde nějaké

věci byly 10 let nazpět.

Šulc V.:

K inventarizaci jenom dodám, že Viktor právě připravuje program na inventuru. Jo a už nám

funguje likvidační komise.

Lysenko D.:

K inventarizaci. Na Sinkulce je teď spousta věcí Bubnu, takže inventuru bude asi lepší udělat až po
přestěhování.

Prášil J.:
Asi by se měly projít výroční zprávy klubů před schválením výroční zprávy SU ČVUT.

Konec zasedání: 20:18.
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Přílohy
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